

Title (en)

Reclining furniture such as a chair, seat or bed with a back-rest.

Title (de)

Ruhemöbel, wie zum Beispiel Stuhl, Sitz oder Bett, mit Sitz und Rückenlehne.

Title (fr)

Meuble de repos tel que, chaise, siège, lit, du type comprenant un dossier et une assise.

Publication

EP 0357524 A1 19900307 (FR)

Application

EP 89420309 A 19890822

Priority

FR 8811564 A 19880830

Abstract (en)

Reclining furniture (20) such as a chair, seat or bed of the type comprising a back-rest (21) and a seat (22), each delimited by a rigid frame (21,22) and in which the frame (22) of the seat is fixed and articulated (20)(33,34) in a rigid support chassis (30) which forms the base, characterised: - in that the rigid frames defining the back-rest (21) and the seat (22) are delimited by open tubes, arranged face to face in such a manner that the free ends of the said tubes are opposite; - in that the said opposite free ends are interconnected in pairs by an elastic sleeve (23,24); - in that the lateral tubes delimiting the frame (21) of the back-rest have means of positioning (21,22;38,39,40) on the chassis (30) so that the back-rest (21) is inclined in relation to the seat (22). <IMAGE>

Abstract (fr)

Meuble de repos (20) tel que chaise, siège, lit, du type comprenant un dossier (21) et une assise (22), délimités chacun par un cadre rigide (21, 22) et dans lequel le cadre (22) de l'assise est fixé et articulé (20) (33, 34) dans un chassis (30) support rigide formant pied, caractérisé : - en ce que les cadres rigides définissant le dossier (21) et l'assise (22) sont délimités par des tubes ouverts, disposés face à face, de manière à ce que les extrémités libres desdits tubes soient en regard ; - en ce que lesdites extrémités libres en regard sont raccordées entre elles deux à deux par un manchon (23, 24) élastique ; - en ce que les tubes latéraux délimitant le cadre (21) du dossier présentent des moyens de positionnement (21, 22 ; 38, 39, 40) sur le chassis (30), de manière à ce que le dossier (21) soit incliné par rapport à l'assise (22).

IPC 1-7

A47C 1/024; A47C 5/04

IPC 8 full level

A47C 1/024 (2006.01); **A47C 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 1/024 (2013.01); **A47C 1/143** (2013.01); **A47C 5/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0114034 A1 19840725 - INTERCOLLECTION DEV SA [CH]
- [A] DE 1554052 A1 19700212 - PEETERS CLUBMEUBEL EN MATRASSE
- [A] US 4514009 A 19850430 - VANDERMINDEN ROBERT D [US], et al

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0357524 A1 19900307; EP 0357524 B1 19921028; DE 68903316 D1 19921203; DE 68903316 T2 19930311; ES 2037989 T3 19930701; FR 2635664 A1 19900302; FR 2635664 B1 19901005

DOCDB simple family (application)

EP 89420309 A 19890822; DE 68903316 T 19890822; ES 89420309 T 19890822; FR 8811564 A 19880830